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PROTOKOLL  

Styrelsemöte nr. 9–2021      

2021-10-19  

 

Art: Styrelsemöte 

Plats: I Klubbstugan 

Närvarande:  Lotta Johansson, ordförande 

 Eva Jakob, vice ordförande 

 Heléne Eliasson, sekreterare 

 Margaretha Carlsson, kassör – med via telefon 

 Mats Ringlöv, ledamot 

 Ulle Liukkonen, ledamot 

 Monica Johansson, valberedning, del av mötet 

 Karin Engblom, valberedning, del av mötet 

  

Meddelat frånvaro: Tony Nykvist, ledamot 

Christina Norell, ledamot 

Anna Holter, suppleant  

Lena Unger, ledamot 

  

 

 

 

§ 89 Mötets öppnande 

Ordförande Lotta Johansson öppnade mötet och hälsade de närvarande välkomna. 

 

§ 90     Val av justerare 

Eva Jakob valdes att jämte ordföranden justera dagens protokoll. 

 

§ 91 Fastställande av dagordning 

Dagordning föredrogs och fastställdes. 

 

§ 92 Föregående protokoll 

Föregående protokoll gicks igenom och godkändes. 
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§ 93 Besök Sundsvalls BHK/MND 

Meningen var att Anki Andremo, styrelseledamot i Sundsvalls BHK samt Ordförande i MND 

skulle komma på besök, med info ang. ett eventuellt Polishunds SM nästa år. Tyvärr 

meddelade hon förhinder i sista stund.  

 

§ 94 Valberedning  

Delar av valberedningen närvarade på mötet och mötesdeltagarna gick tillsammans igenom 

den uppdaterade valordningen som började gälla ifjol. Information lämnades över till 

valberedningen på mandatperioder för sittande styrelse, revisorer och suppleanter så att de 

genast kan dra i gång sitt arbete. Heléne skriver ett inlägg på FB sidan att valberedningen 

är i gång och om medlemmar har förslag på nya ledamöter osv. att ta kontakt med Karin 

som är sammankallande i valberedningen.  

 

§ 95 Skrivelser/Post/Att-göra-lista 

Ingen övrig post har inkommit förutom några fakturor. Att-göra-listan läggs till 

handlingarna till nästa möte.  

Krigsby Gård har tappat avtalet på snöskottning av vägen utanför klubbstugan så kontakt 

kommer att tas med den som efterträder dem, om de vill skotta/sanda hos oss i vintern.  

Anna Holter får i uppdrag att kontakta den nye entreprenören.  

 

§ 96 Ekonomi 

Kassören informerade att ekonomin är fortsatt god.  

Mentalsektorn och HUS bidrar även i höst med största delen av klubbens inkomst, likaså 

har utställningarna vi kunnat ha under året samt Collie SM bringat en rejäl slant in i kassan.  

 

§ 97 Coronatider 

Eftersom pandemin äntligen verkar gå mot sitt slut och många restriktioner försvunnit tas 

denna punkt bort från och med nästa styrelsemöte.  

 

§ 98 Rapporter  

Avel och Hälsa – Fortsatt högtryck på BPH, MH och MT. Utställningen den 25/9 blev ett 

lyckat arrangemang med många anmälda hundar.  

Prov och Tävling – De planerade brukstävlingarna i höst har alla kunnat arrangeras. Näst 

på tur är dubbeltävlingen den 30/10, lydnadstävling med stort intresse, strax över 70 

ekipage har anmält sig.  

Ansökan för nästa års Bruks- och Lydnadstävlingar är inskickade till Distriktet för 

godkännande. Ungefär samma upplägg som detta år, både i antal och tidpunkt. 

Samhällsnytta – inget att rapportera. 

Organisation – inget att rapportera. 
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§ 99 Övriga frågor 

Inga övriga frågor. 

 

§ 100 Nästkommande möte 

Nästa inplanerade möte är det årliga Budget- och Planeringsmöte tillsammans med alla 

ansvariga, den 25/11 2021. Sekreterare skickar kallelse till alla som ska vara med.   

 

§ 101 Mötets avslutande 

Lotta Johansson tackade för visat intresse och avslutade mötet.  

 

 

 

 

 

Vid pennan: 

 

 

__________________________________________ 

Heléne Eliasson, sekreterare 

 

 

 

Justeras:    

 

 

__________________________________________                 ____________________________________ 

Lotta Johansson, mötesordförande Eva Jakob, justerare 


